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Vragen van het lid Van Gerven (SP)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het bericht dat
het Reinier de Graaf Gasthuis
mogelijk uit Delft vertrekt.
(Ingezonden 4 september 2008)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat
het Reinier de Graaf Gasthuis
mogelijk uit Delft moet vertrekken
omdat nieuwbouw te duur is?1

2
Erkent u dat het Reinier de Graaf
Gasthuis «enorm gedupeerd» is
doordat ziekenhuizen risicodragend
voor de kapitaallasten zijn geworden?
Zo ja, wat gaat u hieraan doen?

3
Erkent u dat het voor de
bereikbaarheid van de zorg in Delft
een kwalijke zaak is als het ziekenhuis
uit Delft zou moeten vertrekken? Zo
ja, welke maatregelen gaat u nemen?
Zo neen, waarom niet?

1 Algemeen Dagblad, 3 september 2008;
http://www.ad.nl/denhaag/delft/2581350/
Ziekenhuis_vertrekt_mogelijk_uit_Delft.html
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